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FrP`s viktigste oppgave er å bidra til å forme 
 en organisasjon som bryr seg og sørger for 
gode leveranser av tjenester til deg som 
Solabu.
 Kommunen er til for innbyggerne og 
ikke motsatt.  Vi har for første gang i his-
torien etter valget levert sammen med våre 
samarbeidspartier en 30 punkts plan, hvor 
vi har levert på de aller fleste punktene.

Vi har en skolesektor hvor vi har levert en 
vekst i ressursbruken på ca 46 millioner  
ut over ordinær lønnsvekst de foregående 
fire årene,  mens de fire foregående årene 
var det en samlet vekst på en million. 
 Dagens posisjon har/skal satse  
betydeligpå skolen. Dette er vår lovnad til 
deg som velger. 

 Vi har de seneste årene gått fra å ha 
vesentlig underdekning av barnehage- 
plasser til nå å ha netto overskudd av  
barnehageplasser.
 Der det er underdekning, som f.eks.  
på Myklebust , sørger vi for bygging av ny 
barnehage i løpet av neste fire års periode. 

Å ha barnehageplasser nær der folk  
bor er en prioritering som vi i Frp vil  
fortsette å jobbe for.  

Sykehjemsplasser for våre innbyggere 
som trenger det er et av de viktigste  
tilbudene vi kan gi våre eldre. Samtidig 
 er det viktig at vi fortsetter den store 
opptrappingen av hjemmebaserte  
tjenester, slik at de som kan og vil bo 
hjemme får gjort det i størst mulig grad. 
 Sola FrP har sørget for at vi har tatt i 
bruk flere sykehjemsplasser . Vi har sagt 
klart nei til å spare penger ved å leie ut 
sykehjemsplasser til andre kommuner.
 
Sola FrP mener at samfunnet best bygges 
nedenfra og opp, og derfor har vi styrket 
frivilligheten og bevilget mer penger både 
til drift og investering  i kultur og idretts-
lagene sin  virksomhet. Dette er noe vi vil 
prioritere høyt nettopp fordi frivilligheten 
er den viktigste ressursen vi har i et godt 
samfunn. 
 Vår lovnad til deg som Sola innbygger 
er at denne styrkingen på kultur og idrett 

vil fortsette i de neste fire årene dersom 
FrP får fortsette å ha hånden på rattet.

  Sola FrP sitt ukuelige fokus på at  
Sola kommune må ha en solid finansiell 
posisjon  har gjort at de fleste partiene  
i Sola er opptatt av at vi skal ha en god  
og sunn økonomi.
 Det er et godt ordtak som sier at en 
skal ha sterk rygg for å bære dårlige tider,  
men enda sterkere rygg for å bære gode 
tider.
 Sola FrP sin nøkternhet og fokus på  
å sikre bærekraft over lang tid er det som 
kommer til å være viktig fremover. 

For å kunne håndtere de store  
invest-eringene som kommer har vi  
gjennom langsiktig forvaltning av  
kommunens økonomi klart å sikre  
gevinster når det er riktig.

 Dette  er utført gjennom salg av  
Sola Bredbånd og nedbetaling av gjeld .
Sola FrP har med dette vist at vi er de  
rette til å styre kommunen fremover.

Kjære velger og Solabu!

Sola FrP har nå vært  i posisjon 
i 4 år og innehatt det viktige  
vervet som ordfører. 

Vi i FrP er stolte av å ha levert en 
god periode med vekst og økning  
i ressursbruken ,med bedre  
tjenester som resultat på de  fleste 
områder Sola kommune har blitt  
en enda bedre kommune å bo og 
drive næring i. Dette er takket være 
at FrP har vært sentral i  styringen 
av Sola Kommune.

Mange tenker ikke over hvilken  
stor og kompleks organisasjon  
en kommune er og hvor mange 
tjenester en kommune leverer  
365 dager i året. Alt fra renovasjon, 
vann og avløp til sykehjem, skole  
og barnehage. 
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En kommune kan ikke drive med alt over 
lengre tid, men heller sørge for at vi har 
finansielle muskler til å investere i:

• Ny svømmehall på Sola 
• Ny skole på Jåsund 
• Nytt kultur og aktivitetshusi Tananger
 • Nye barnehager på Myklebust  

og Røyneberg ( som noen eksempler)

Dette er bare noen av investeringene  
vi som parti vil, ved din stemme til oss,  
garantere for gjennomføring av .
Vi sa som et av våre 30 punkter at vi ville 
sørge for en solid økonomi for å finansiere 
velferd og vekst.

Dette har vi til de grader levert på med  
å bringe gjeldsgraden ned fra et nivå over 
anbefalt grense (når vi overtok styringen 
for fire år siden) til et nivå betydelig under 
anbefalt maks grense.

For å finansiere  investeringene og sikre 
greie økonomiske forutsetninger må vi 
sørge for vekst og velstand for både  
innbyggere og bedrifter.

Det er derfor en grunnleggende  
forutsetning at vi må heie på og sørge for 
videreutvikling av alle næringer vi har  
i regionen og kommunen vår, enten det er;

 
• Landbruket, olje og gass industrien  
eller alle andre gode arbeidsplasser  
i kommunen vår.

Dette gjør vi i FrP gjennom å ha en  
JA holdning og være en tilrettelegger,   
ikke avvikle men utvikle norske  
arbeidsplasser;  

• Et fortsatt nei til enhver form for  
eiendomsskatt de neste fire årene.  
Vi garanterte også for dette de  
foregående fire årene. 

• Vi skal på tross av betydelige  
investeringer i VAR sektoren 
 (Vann, avløp og renovasjon)  
sørge for at vi er en av de  
billigste kommunene i Norge  
på kommunale avgifter. 

• Vi har nå over fire år, (selv med over 
tre åre preget av to kriser, først med 
Korona pandemien så med Ukraina 
krisen) vist at vi i aller høyeste grad 
har en god styrefart og håper derfor  
å få din tillit ved valget.

 
En stemme til FrP er derfor en 
stemme for trygg og fortsatt stødig 
utvikling av Sola kommune.
 
Godt valg.
 
 
Tom Henning Slethei
Ordfører kandidat
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Samfunn
Utvikle det kommunale området på Soma  
til Soma næringspark
Avgiftsfri parkering i hele Sola kommune
Langsiktig grense landbruk skal respekteres
Økt fokus på selvforsyning og beredskap
Sentrumsplaner for Sola og Tananger skal vedtas før 2024.
JA stempel skal brukes i areal og byggesaker 
- Ja til variert boligbygging
Alltid nei til bompenger og veiprising
Alltid nei til eiendomsskatt
Jåsund skole skal bygges

Vi heier på grundere og verdiskapere
- Fremtiden skapes, den vedtas ikke.
Gjeninnføre tiggerforbudet!
Mer satsing på samferdsel: 
-  Transport korridor vest skal fullføres fortest mulig. 
Nei til vindmølleparker i Sola kommune
Kvithei skal snarest bygges ut for å sikre videre  
utvikling av Sørabygda
Sola på kartet - mer satsing på reiselivet
- Bobil parkering 
- Ja til bedre renovasjon og sanitæranlegg langs strendene
Ingen utfasing av olje og gass!
- Sola FrP - satser på olje og gassnæringen.
Sola kommune skal fortsette å ha landets laveste  
kommunale avgifter. 
Et fullverdig kollektivtilbud i hele kommunen
Nei til kommunesammenslåing
Sola FrP vil jobbe for nasjonal max pris på strøm
Tilrettelegge, samarbeide og lytte til næringslivets behov. 
Planlegging av næringsområder skal foregår i tett  
samarbeid med næringene.
Positiv til utvikling og etablering av nye virksomheter. 
Sola FrP vil effektivisere driften i Kommunen

 Frp er din
 garantist for:

NEI til 
eiendomsskatt!
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Oppvekst og kultur
Mangfold av tjenester: Kommunal og private
- Vi er ikke like, men vi er unike
Ja til bygging av kultursenter i Tananger
Gi tilbud om leksehjelp på SFO og ungdomsskole

Sola FrP går inn for kontinuerlig kompetanseheving  
for lærere i Solaskolen. 
- Bedre tilpasset opplæring. Mer fokus på eleven  
    i læring og utvikling.
Tryggheten skal tilbake i klasserommet.
Klasser på max 28 elever i Solaskolen

 Bygging av barnehage på Myklebust og Røyneberg

Rullerende barnehageopptak gjennom hele året
Sola FrP skal fortsatt støtte varierte og inkluderende  
tilbud for barn og unge.
Sola FrP går inn for økt støtte til frivillige lag og foreninger.
Vi vil prioritere støtte til idrett
Flere helsesøstre i Solaskolen 

 

Frihet for enkeltmennesket

Levekår
Pleie og omsorg med kvalitet og verdighet. 
- Fortsatt full sykehjems dekning i Sola kommune.
- Sikre en verdig eldreomsorg og ektepars rett til  
    å leve sammen hele livet
- Ja til utredning og bygging av nytt omsorgssenter  
    i kombinasjon med hybler for studenter. 
- Ja til bygging av omsorgsboliger med personalbase(r) 
- Fortsette med hjemme levering av middag
- Styrke demensomsorgen i Sola kommune.
Brukertilpasset åpningstid av helsestasjon for unge. 
Ja til flere kommunale fysioterapi-stillinger  
med driftstilskudd
Større satsning på frivillighet i omsorgstjenesten
Flere læreplasser i eldreomsorg og oppvekst
Aktivitetsplikt for å motta arbeidsledighetstrygd  
og arbeidsavklaringspenger
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#mejobbefordeg

Langsiktig grense jordbruk 
skal respekteres!
Frp er opptatt av forutsigbarhet 

 og gode rammevilkår for landbruksnæringen

Barn, unge og eldre først!
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Våre kandidater

3. kandidat
Roar Johannessen 

Rektor
-fra Sola 
68 år 

2. kandidat
Solveig Albretsen 

Kontormedarbeider
-fra  Sola 
60 år 

Ordførerkandidat
Tom Henning Sletthei

Diplomøkonom 
fra Tananger 
48 år
  

4. kandidat
Mette Skjævelend
 
Workforce  
coordinator
-fra Sola 
49 år

5.kandidat
Renate Gimre
 
Sykepleier 
-fra Sola 
45 år 

6. kandidat
 Sigmund Skoge 

Engineering  
manager  
-fra Snøde  
65år 

Frihet for enkeltmennesket
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7. kandidat
Silje Karin Teig
 

Kvalitets og  
opplærings- 
koordinator
-fra Sola
25 år

8. Kandidat
Johan-Monart  
Røkenes 
 
Business  
development  
manager 
-fra Tananger
52 år

9. kandidat
Hanne Kjersti  
Albretsen 
 
System ansvarlig
-fra Sola
50 år

10. Kandidat
Truls-Andre 
Gabrielsen 
 
Commercial  
Manager
-fra Tananger 
47 år

 Vi vil fortsette og stemme  
NEI til bompenger!
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 Sola Fremskrittsparti

Fortsatt økt satsning på forskning 
og utvikling av oljesektoren!


